
Bestyrelsesmøde, etape 2, d 16. maj 2007 hos Søren Stryhn 
 
Tilstede: Susie, Søren, Torben, Martin og Heine 
Afbud: Arne 
 
Referent: Heine  
 

• Søren har lavet udkast til forretningsorden, dette gennemgås og 
revideres af Torben, Søren og Martin 

• Telefon-/kontakt-lister i opgangene revideres og tilføjes div ktk-nr´e 
til Skanska 

• Henvendelse fra Datea vedr ktk-person, bestyrelsen vælger at 
fortsætte med Heidi Jørgensen  

• Torben har haft kontakt til vindues-fabrikanten vedr evt 
overfladebehandling, de anbefaler at grundingsolie giver hver 1-3 år 
afhængig af vejrforhold – bestyrelsen vil derfor arbejde videre med 
tilbudsindhentning inden næste generalforsamling 

• Citymail mangler nøgle til opgangene, Torben sørger for dette 
• Skanska (Kurt L og Anne) har tilset fliseskader (formentlig ætsning) i 

opgang 11, stuen, Skanska har allerede tidligere afvist af dække disse, 
da de ikke mener de er forårsaget af  håndværkere – Susie undersøger 
pris for reparation samt om det evt er en forsikrings-skade 

• Ventilationsproblemer i nr 9 og 11: Skanska-montør (der installerede) 
tager ktk med den af bestyrelsen valgte montør for at afklare og 
udbedre problematikken – bestyrelsen følger op 

• Diverse indgåede kontrakter med leverandører vil blive gennemgået 
for kendskab af den nye bestyrelse 

• 1.årsgennemgang af fællesområderne vil blive gennemgået for tjek af 
evt mangler 

• Arne vælges til Grundejerforenings-suppleant (GF), næste møde i GF 
er d 23.maj 

• Miljøstationen ved blok 2 har været overbelastet i en periode, uvist 
hvorfor – bestyrelsen følger op på dette, også i GF, men gør 
opmærksom på:                            

• At det er vigtigt at overholde reglerne for hvad man kan komme 
af med på miljøstationen samt at der som alternativ er 
genbrugsplads i Vermlandsgade, hvor man kan komme af med alt 
storskrald mm. 

Næste møde bliver d 20. juni hos Torben kl 19.                                  


